
 Minnesanteckning Datum 2013-06-03 
 
 

Årnäs  Båtklubb 

Plats  Klubbstugan Hamnen 

Punkt   §1 
Bara tre medlemmar närvarande varför vi inte var 
beslutsfattande. Mötet öppnades med den dagordning 
ordförande Lars Jerkrot skickat via mail. 
 
 §2 
Dagordningen drogs och antogs. 
 
 §3 
Närvarande på mötet  förkortas 
Thord Andersson  TA 
Ulf Lundgren  UL 
Bengt-Åke Johnsson  BJ 
 
 §4 
Till justeringsman för mötets minnesanteckning valdes TA 

 §5 
Föregående mötes protokoll gicks igenom, godkändes och 
justerades. 
 
 §6 
Ekonomin gicks igenom. 
Sammanställning av ekonomin bifogas denna 
minnesanteckning 
 
 §7 
Flera medlemmar har hört av sig angående sina båtplatser 
på flybryggan som för närvarande inte är i fullgott skick. 
Arbete att iordningställa flytbryggan har påbörjats men 
måste prioriteras så den blir klar och användbar. 
TA, BJ och Hans Rundström har idag börjat lägga däck på 
ponton nr 2 och kommer att fortsätta nästa vecka om det 
behövs. 

 
 §8 
El som återstår kommer att kopplas in den 7/6 
TA undersöker om vi har alla kopplingar till vattnet  
 
 §9 
Kommunen är ännu inte kontaktad när det gäller anläggning 
för toatömning, LJ tar denna kontakt. 
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En preliminär kontakt bör också tas med anledning av en ny 
klubbstuga, bygglov och möjlighet till bidrag. 

 
§10 

Ny toastol installerad och varmvattenberedaren är kopplad 
och i bruk. Då beredaren är både gammal och till viss del 
oisolerad bör vi undersöka vad en ny kostar. TA gör detta  
 
 §11 
Ytterbelysning på klubbstugan bör införskaffas och 
monteras. BJ gör detta 
 
 §12 
EN grupp ungdomar har tältat på gräsmattan vid kajen, 
Grillat med engångsgrill på kajen och åstadkommit ett stort 
brännhål i kajen, även eldstad på gräsmattan har gjorts upp 
och används. 
Uppsättning av förbudskylt diskuterades men ansågs inte 
behövas då denna förseelse var av engångskaraktär. 
 
 §13 
Vinteruppställningsplats och båtskjulen har fakturerats så 
långt de har kunnat identifieras. 
BJ hade en fråga ang. Johans vinterförvaring på kajen, kan 
det betraktas som vinteruppställning och faktureras ? 
  
 §14 
Nästa styrelsemöte är satt till den 1/7 i klubbstugan kl 19.00 
 
 
 
Vid protokollet 
Bengt-Åke Johnsson 
 
 
 
 
Anteckningarna justeras: 
Thord Andersson 
 
 
____________________________________________ 
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